
ZÁPIS 

z jednání pracovní skupiny komunitního plánování SLUŽBY SOCIÁLNÍ PREVENCE A 
ODBORNÉ SOCIÁLNÍ PORADENSTVÍ 

konané dne 16.09.2020 

 

Přítomni:  

Mgr.  Ivana  Benešová,  Radka  Hrádková,  Michaela  Švejdová,  Lucie  Fraňková,  DiS.,  Jana 
Knichalová, Hana Štrosová, DiS., Miroslav Novák, Ing. Karolína Nováčková, Mgr. Klára Kopecká, 
Orságová Nikola, DiS., Dr. Mgr. Zuzka Nemčíková 

Omluveni: 

Michaela Hradcová, Jiří Hrádek, Zdenka Kobelčuková, DiS., Mgr. Zdenka Hamousová, Ota Blail, 
Mgr. František Holý 

Nepřítomni: 

Hana  Gregorová,  Mgr.  Miroslava  Hrdličková,  Mgr.  Květoslava  Kočandrlová,  PhDr.  Zdeňka 
Venclíčková  Baranniková,  Michaela  Lochmanová,  Andrea  Vohnoutová,  Martina  Světlá, 
Rybníčková Andrea, Ivo Kraus, Bc. Lucie Bobková, Šárka Kulíková 

Hosté: 

Ing. Lucie Kořánová – koordinátorka KP, Kassal Tomáš 

___________________________________________________________________________ 

Program: 

1. Úvod 

2. Představení plánovaného komunitního webu 

3. Potřeby či nedostatky v komunitním plánování  

4. Revize komunitního plánu 

___________________________________________________________________________ 

add 1) 

Ing.  Lucie  Kořánová  přivítala  přítomné  v prostorách  Starých  papíren.    Ing.  Lucie 
Kořánová seznámila přítomné s programem.    

   

add 2) 
Ing. Lucie Kořánová přivítala pana Kassala Tomáše (Žatecký zpravodaj).  

 
Pan Kassal Tomáš představil vizi budoucího komunitního webu ‐ ,,Žatecký maják“. Tento web 
vznikne na základě spolupráce Agentury pro sociálního začleňování, Městského úřadu Žatec – 
odbor  sociálních  věcí  a  pana  Kassala  Tomáše. Od  vytvoření  komunitního webu  se  očekává 
přehlednost událostí,  větší  informovanost obyvatel Žatce, propojení neziskových organizací, 
sdružení či spolků. Komunitní web bude především sloužit k představení organizací, oznámení 
o konaných akcích, zprávy z akcí či fota, kontakty a aktuality. Na vytvoření komunitního webu 



je  osloven  žatecký  externí  programátor.  Poznatky  či  podněty  k úpravě  budou  řešeny  po 
spuštění  komunitního  webu  (plánovaný  rozjezd  je  říjen  2020).  Pan  Tomáš  Kassal  nabídl 
spolupráci přítomným neziskovým organizacím a Městskému úřadu Žatec, odboru sociálních 
věcí. 

add3) 

Zástupci  jednotlivých  neziskových  služeb  sdělili  své  potřeby  či  požadované  změny 
v komunitním plánování. 

 

MŠ speciální – Ve věci komunitního plánování se vším spokojenost.   

Fokus  Labe  –  Ve  věci  komunitního  plánování  se  vším  spokojenost.  V rámci  nedostatků  – 
nedostatek lékařů a zubařů.  

Azylový dům pro muže –   ve věci komunitního plánování se vším spokojenost.  

Most k naději (K‐centrum) – Vyslovení prosby o chybějícím Azylovém domě pro ženy. Absence 
bezplatného  právníka  (pokrývající  veškeré  právní  odvětví  –  nejen  dluhovou  problematiku). 
Absence lékařů, kvalitního psychiatra. 

Sociální centrum pro rodinu – Ve věci komunitního plánování se vším spokojenost. Pro  lepší 
začlenění  veřejnosti  do  komunitního  plánování  –  informování  veřejnosti  o  uskutečnění 
zasedání  komunitního  plánování  formou  inzerce  (Žatecký  zpravodaj).  Či  vyhotovení 
výstupů/poznatků ze zasedání komunitního plánování a poté opětovně informovat veřejnost.  

Žatecký spolek Handicap, z.s. – Ve věci komunitního plánování se vším spokojenost. V rámci 
nedostatků – nedostatek lékařů a zubařů. 

DS Levandule  ‐ Ve věci komunitního plánování se vším spokojenost.  Informace – v současné 
době  vzhledem  k vydaným  nařízením  Vlády  ČR  fungují  především  pomocí  telefonických 
hovorů. 

Kamarád – LORM – ve věci komunitního plánování se vším spokojenost. 

Revenium ‐ Ve věci komunitního plánování se vším spokojenost. 

 

add 4) Revize komunitního plánu 

V závěru  jednání  Ing.  Kořánová  přítomné  informovala  o  skutečnosti,  že  příští  zasedání 
komunitního plánování bude především zaměřeno na poznatky či revize komunitního plánu.  

 

Zápis vyhotovila: Bc. Martina Kadlecová, DiS.  


